







### Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~"You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers to have their question answered via friendly, Taiwanese style service, the Taiwan Tourism Bureau, especially collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

Arriving at an "Information Station", you will see the yellow, round "Information Station" sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that will guide the visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations incorporate "local characteristics" and "hospitability" into your journey so as to create moving experiences that will attract visitors to come back time and again, so that they can appreciate the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people

Come on, don't be shy, everyone is invited to make inquiries at the "Information

24 HR toll-free travel information hotline ( 0800-011765





寶藏寺

## 借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺 灣的旅途中有任何問題:來到借問站輕鬆的「借問一下.....」,就會有讓人 讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務:協助自由行旅客解決疑難雜症,交 通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」,讓遊客輕

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡 除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一 遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗:可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大 家「免拍謝」,快去借問一下!

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ( ) 0800-011765



# 人生地不熟,一問解干愁

New Information Stations–Enjoy friendly experiences

古生物奇幻樂園 Paleontology Fantasy Park



## 周邊地區旅遊諮詢服務 Travel Information Desk fo



Lion's Head Mountain Visitor Center	NO. 60-8, Liuliao, Emei Township, Hsinchu County	03-5809296	
Nanzhuang Visitor Center	NO.43, Datong Rd., Nanzhuang Township, Miaoli County	037-824570	

中彰投 i-center 旅遊服務體系				
梨山遊客中心	臺中市和平區梨山里中正路91-2號	04-25981331		
谷關遊客中心	臺中市和平區博愛里東關路一段102號	04-25951496		
八卦山脈生態遊客中心	彰化市卦山路13之7號	04-7289608		
松柏嶺遊客中心	南投縣名間鄉名松路二段181號	049-2580525		
Taichung, Changhu	ua, Nantou i-center Travel Service	System		

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System							
Lishan Visitor Center	NO. 91-2, Zhongzheng Rd., Lishan Village, Heping Township, Taichuang City	04-25981331					
Guguan Visitor Center	NO. 102, Sec. 1, Dongguan Rd., Boai Village, Heping Township, Taichung City	04-25951496					
Baguashgan Ecological Visitor Center	NO. 13-7, Guashan Rd., Changhua City	04-7289608					
Songboling Visitor Center	NO. 181, Sec. 2, Mingsong Rd., Mingjian Township, Nantou County	049-2580525					



nformaion Station Official Website



參山國家風景區 管理處官網 Tri-Mountain National Scenic Area Official Website



參山國家風景區 管理處FB粉絲頁 Tri-Mountain National Scenic Area FB Pages

## 借問站資訊 About Information Stations



# 古生物奇幻樂園

全新古生物昆蟲和史前恐龍,就在芬園古生物奇幻樂園,1比1仿 真近距離真實呈現,兩大主題區域絕對讓人目不轉睛!超過二十 隻大型昆蟲聚集在探險區,恐龍狩獵區擁有超真實的互動,全台 唯一直流式電軌車,可以直接從空中俯瞰整個樂園,園區專為兒 童設計的小賽車道,能體會掌握方向盤的樂趣,還有兒童最愛的 水池沙池一次滿足,另外設置室內幼兒遊戲室,恐龍快車,攀爬區 域,氣墊城堡,投幣遊戲區,滑草區...等,給孩子開心放電一整天。

Brand new ancient insects and prehistoric dinosaurs just right at Fangyuan Paleontology Fantasy Park in 1:1 simulation and close up real presentation. Two main theme areas absolutely eye-catching! Over 20 large insects gather in the adventure area, and the dinosaur hunting area has super-real interaction. The only direct-current electric rail in Taiwan can overlook the whole park, and there are mini racing track specially design for children allow them to experience the fun of holding the steering wheel. There is also children's favorite sand pool that can satisfy them all in one trip. There are also indoor toddler playroom, dinosaur track, climbing area, air cushion castle, coin-operated game area, and grass skating area...etc. set up to give children one whole day of fun.



Free WiFi

洗手間

Toilet



Water Dispenser







048-591548

彰化縣芬園鄉中山路167號 No. 167, Zhongshan Rd., Fangyu-an Township, Changhua County

週一到週日 10:00-18:00 Monday to Sunday 10:00-18:00



#### 彰化客運 更新時間: 2023年08月 Update Time: Aug., 2023

彰化	杉化客運 Changhua Bus					
	草屯站發車時間 (往員林轉運站方向)	06:25	07:10	10:00	11:25	
6923	From Caotun Station (to Yuanlin Transfer Station)	13:10	16:00	17:05		
0923	員林轉運站發車時間 (往草屯方向) From Yuanlin Transfer Station (to Caotun Station)	06:15	08:55	10:25	12:10	
		15:30	16:50	18:00		

★ 搭乘彰化客運(6923)至枋子腳站下車 Taking Changhua Bus (Route 6923) and get off the bus at Fangzijiao

彰化客運 Chang Hua Bus

